
Chess Federation of          Šahovski savez Federacije 

Federation of Bosnia and Herzegovina           Bosne i Hercegovine 
 

Broj 12/24 

Sarajevo, 13.01.2024. godine 
 

 Z A P I S N I K 

sa 01. Sjednice Upravnog odbora Šahovskog saveza Federacije Bosne i Hercegovine, održane 

11.01.2024. godine na Viber grupi „UO ŠSFBiH“. 

Rad Upravnog odbora je započeo u 21,00 časova. 

Rad Upravnog odbora je započeo Predsjednik ŠS FBiH, gdin. Vedad Šestić, nakon što je 

utvrđeno da na sjednici prisustvuju: gdin. Vedad Šestić, Nail Kraljušić, Dino Marković, Bajro 

Obuća, Ermina Mustafić, Alija Nurkić, Muharem Višnjić, Ešef Korjenić, Irfan Karabegović, 

Edhem Duraković i Sead Hafizović. Nedostajali su: Dženan Dautović i Mirza Miralem. 

Usvojen je sljedeći  

D N E V N I   R E D: 

 

1. Potpisivanje dokumentacije za Ministarstvo pravde; 

2. Kalendar ŠSFBiH za 2024. godinu; 

3. Javni poziv oko organizacije XXXI ekipnog prvenstva ŠSFBiH – Prva „A“ i Prva „B“ 

liga; 

4. Javni poziv oko organizacije 17. pojedinačnog otvorenog seniorskog rapid muškog i 

ženskog prvenstva ŠSFBiH za 2023. godinu; 

5. Javni poziv oko organizacije 30. kadetskog i juniorskog prvenstva ŠSFBiH za 2024. 

godinu; 

6. Javni poziv oko organizacije 24. kadetskog i juniorskog prvenstva Bosne i Hercegovine 

za 2024. godinu; 

7. Odluka o imenovanju novog sekretara Šahovskog saveza Federacije Bosne i 

Hercegovine; 

8. Obavijest sudijama ŠSFBiH o uplati sudijske takse za 2024. godinu; 

9. Registracija klubova za 2024. godinu; 

10. Razno 
 

 

 

 

 

 

 



AD 1. 

Dogovoren je sastanak u Sarajevu članova UO kako bi izvršili svojeručno upisivanje vlastitih 

podataka za Ministarstvo pravde čime bi novi saziv Upravnog odbora bio legalan. 

 

AD 2. 

Kalendar takmičenja za 2024. godinu ostavljen je članovima UO da ga razmotre, te da predlože 

nove prijedloge do 25.01.2024. godine. 

 

AD 3. 

Javni poziv oko organizacije XXXI ekipnog prvenstva ŠSFBiH – Prva „A“ i Prva „B“ liga 

ostavljen je članovima UO da ga razmotre, te da predlože nove prijedloge do 25.01.2024. godine. 

 

AD 4. 

Javni poziv oko organizacije 17. pojedinačnog otvorenog seniorskog rapid muškog i ženskog 

prvenstva ŠSFBiH za 2023. godinu ostavljen je članovima UO da ga razmotre, te da predlože nove 

prijedloge do 25.01.2024. godine. 

 

AD 5. 

Javni poziv oko organizacije 30. kadetskog i juniorskog prvenstva ŠSFBiH za 2024. godinu 

ostavljen je članovima UO da ga razmotre, te da predlože nove prijedloge do 25.01.2024. godine. 

 

AD 6. 

Javni poziv oko organizacije 24. kadetskog i juniorskog prvenstva Bosne i Hercegovine za 2024. 

godinu ostavljen je članovima UO da ga razmotre, te da predlože nove prijedloge do 25.01.2024. 

godine. 

 

AD 7. 

Za sekretara ŠS FBiH je predložen gospodin Goran Trkulja, IM iz Zenice. Uz kratko obrazloženje 

predsjednika i dostavljeni CV, članovi UO su jednoglasno prihvatili ovaj prijedlog. 

 

AD 8. 

Data je na znanje članovima UO kao informacija. O njoj se nije diskutovalo. 

 

AD 9. 

Data je na znanje članovima UO kao informacija. O njoj se nije diskutovalo. 

 

AD 10. 

a) Vedad Šestić je predložio da sekretar ŠS FBiH ima fiksnu mjesečnu naknadu, kako je to 

bilo u ranijem periodu. Irfan Karabegović se složio sa ovim prijedlogom i dodao da je 



potrebno razmisliti o povećanju ove naknade na 350,00 ili 400,00 KM, pa je potrebno 

izjašnjenje svakog člana Upravnog odbora o ovom pitanju. 

b) Dino Marković upoznao je članove Upravnog odbora o dugovanjima koje Šahovski savez 

Federacije Bosne i Hercegovine ima. Članovi UO su primili informaciju o dugovanju 

Saveza na znanje, te je kao zaključak predložena što hitnija isplata obaveza kantonalnih 

saveza i sudija prema Federalnom Savezu i hitno rješavanje svih dugovanja Saveza. 

c) Ermina Mustafić je predložila da se materijali za sjednice pošalju 7 dana ranije na E-mail 

svim članovima kako bi imali vremena razraditi materijale i prodiskutovati o njima. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

d) Vedad Šestić je predložio da Savez treba raditi na jačanju takmičenja koja su u kalendaru 

organizacije ŠSFBiH, gdje se posebno stavlja tačka na jačanje seniorskog pojedinačnog 

prvenstva ŠSFBiH, sa ciljem da se kontunirano održava u svakoj godini, da se definišu 

datumi i da ih se pridržavamo, kako bi se odigravali u toj kalendarskoj godini. Takođe je 

predložio da se pojačaju nagrade za federalno seniorsko prvenstvo, kako bi se prijavili svi 

najbolji igrači iz FBiH. Bajro Obuća je dao prijedlog da se prvenstvo igra na 6 kola sa 

tempom 60 min + 30 sec. 

e) Irfan Karabegović je postavio pitanje o Šahovskom savezu Bosne i Hercegovine. Diskusija 

na tu temu dogovorena je posebnim sastankom Upravnog odbora, gdje će tačka dnevnoga 

reda biti samo Šahovski savez Bosne i Hercegovine, kao i Statut. 

 

Rad Upravnog odbora je završen u 22,30 časova. 

Zapisničar        Predsjednik UO ŠSFBiH 

Dino Marković       Vedad Šestić, dipl.ing.arh 


